

Prayer Needs For
The Arab World & The U.S.
In 2012-2013



احتياجات الصلاة

لأجل البلاد العربية و الولايات المتحدة
في 2013-2012

“I love the Lord, because He has heard my voice and my supplications.” Ps. 116:1

أحببتُ لأنَّ الرَّبَّ

يسمعُ صوتي،

تضرُّعاتي

مزمور 116: 1

طلبات الصلاة من أجل: PRAYER REQUESTS FOR:

Arabian Peninsula

شبه الجزيرة

1. Praise for the continued growth of the church in **Kuwait**. Pray for the **home meetings** and **Child Evangelism Fellowship** in Kuwait to continue to draw many families to the Lord.
2. The churches in **Bahrain** to persevere in their outreach despite the political turmoil. Pray for safety and effectiveness for Pastor Hani, for the church in **Abu Dhabi**, and for Pastor Salim. Pray for workers to be sent to **Al Fujairah OB Hospital**.
3. Praise for the encouraging news about the ever growing home meetings in **Saudi Arabia**. Pray for safety and effectiveness for all servants, and expansion of all Christian ministries.

1. شكر لاستمرار نمو الكنيسة في الكويت. طلبة لأجل اجتماعات البيوت وخدمة تبشير الاولاد في الكويت لتستمر في ربح العائلات للرب.
2. الكنائس في البحرين لتستمر في امتدادها بالرغم من الاضطرابات. صلاة لحماية وفاعلية لكل الخدام وخصوصاً القس هاني. صلاة من أجل الكنيسة في أبوظبي ومن أجل القس سليم. طلبة لارسال فعلة إلى مستشفى التوليد في الفجيرة
3. شكر وامتنان من أجل الأخبار المشجعة جدًا عن نمو اجتماعات البيوت في السعودية. طلبة من أجل حماية لجميع الخدام وامتداد وفاعلية كل الخدمات.

Sudan & Libya

السودان وليبيا

1. Praise for the continued growth of the churches in **North Sudan**. Pray for safety & effectiveness for all **pastors and workers**. Praise for the significant growth of the **church in South Sudan**. Praise for the **Independence of the South**. Pray for it's implementation to continue taking place peacefully.
2. Praise for the peace in **Darfur**. Pray for continued restoration of the **Radio & Christian Publication ministry in the Fur language**. Pray for a **lasting peace between the North and the South**.
3. Pray for the churches in **LIBYA** to reemerge despite the present turmoil. Pray that **all officials will become instruments of peace and stability**. Pray for the **Gospel message to continue to flourish in Benghazi**.

1. شكر لاستمرار نمو الكنيسة في شمال السودان. وطلبة لحماية وفاعلية لكل خدام الرب. شكر من أجل النمو الكبير للكنيسة في جنوب السودان. شكر من أجل استقلال الجنوب. طلبة لاكمال تطبيق استقلال الجنوب بسلام.

2. شكر من أجل معاهدة السلام في دارفور. طلبة من أجل فاعلية خدمة الاذاعة والمطبوعات بلغة الفور. طلبة من أجل استتباب السلام بين الشمال والجنوب.

3. طلبة من أجل ثبات الكنيسة في ليبيا، ومن أجل جميع الذين هم في منصب لاستقرار الأمن. طلبة أيضا لأجل امتداد بشاراة الإنجيل في بنغازي.